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25 - 28 September 2020 

YMT – Mid-Autumn Festival Celebration with YTM DC members and the Community 

Central Kowloon Route (CKR) project teams joined hands with the District Council members to celebrate 

the Mid-Autumn Festival with the community on 25 – 28 September 2020. In addition to giving out 

mooncakes and festive blessings to the residents along the alignment of CKR, the project teams brought 

extra meaning and warmth in this Mid- Autumn Festival by ordering mooncakes from the “Caritas La 

Vie”, which provides training and employment opportunities to the disabled and people in need. 

 

油麻地 ─ 與油尖旺區議員及油麻地社區共慶中秋 

中九龍幹線工程團隊與油尖旺區議員攜手於 2020 年 9 月 25 日至 28 日與油麻地社區共慶中秋佳

節，為中九龍幹線走線沿線的居民送上月餅和節日祝福。工程團隊特意向專為殘疾人士及有需要

人士提供訓練和就業機會的「明愛天糧包餅工房」訂購月餅，為這個中秋添上額外的意義和溫暖。 

 

  



 

 

 



 

 

 



 

 

 



 

 

 

 



 


